












Hej alla, 
 
Min motion till det senaste årsmötet om belysningen vid utfarterna till väg 274 kom på 
avvägar och togs inte upp på mötet. Dock lovade Johan, innan han avvek från 
årsmötet att beslysningsfrågan skulle kunna lösas om inga klagomål inkom på den 
befintliga belysningen vid Näsvägsutfaten. Såvitt känt ( jag har i alla fall inte hört 
något, så har inga invändningar rests mot den belysningsposten. Det är därför, 
menar jag och många andra, hög tid att utfarterna vid Alkällevägen och Örnklovägen 
får en adekvat belysning. Om inte styrelsen kan fatta beslut i frågan begär jag att min 
skrivelse/motion i ärendet till förra årsmötet( den som kom bort) tas upp till diskussion 
och behandling på det kommande årsmötet. 
Jag bifoga an kopia på den försvunna motionen, att läsa och begrunda och - helst - 
göra nåt åt. 
 
Mvh 
Lars Dahllöf 
 


